
防撞墙模具产品介绍

产品名称 防撞墙模具产品介绍

公司名称 保定市清苑区永久模具机械加工厂

价格 50.00/个

规格参数 品牌:永久模具
型号:常规
产地:保定

公司地址 河北省保定市清苑区阎庄乡南阎庄村（经营场所
）

联系电话 0312-6793280 15233728688

产品详情

防撞墙模具产品介绍

河北保定永久建材模具机械加工厂——TEL：15233728688（微信同步）  QQ：240919606， 

     防撞墙模具又叫公路防撞墙模具，防护墙模具一般是预制形式的生产状态，防撞墙模具是用在公
路上的，用于保护交通道路上的出车顺畅，防撞墙模具是按照客户的需求专业制造生产出来，在制造生
产前，会根据实际的需要设计图纸方案，以便在日后的操作生产中打下基础。之后根据模具设计图纸规
定进行生产的，制作好的防撞墙模具成品的产品可以通过各种方式进行成型，而且脱模快，除此之外还
具有循环使用的优点，成本低廉、省时省力可以降低工程成本，而且模具拆装简单、误差低，可以更好
的保证模具的质量和耐性。起到公路警示作用。

     The anti collision wall mold is also called the highway anticollision wall mold, the protective wall mold is
generally the production state of prefabricated form. The anti collision wall mold is used on the highway to protect the
traffic on the traffic road smoothly. The anti collision wall mold is manufactured and produced according to the
customer's demand. Before making the production, it will be set according to the actual needs. Design drawings, in
order to lay the foundation in the days after the operation in the production. After the production of the mould design
drawings, the products of the finished product can be molded in various ways, and the mold is quickly removed. In
addition, it has the advantages of recycling, low cost, time saving and labor saving can reduce the cost of engineering,
and the die is easy to disassemble and have low error. Better guarantee the quality and durability of the mold. It plays a
warning role in the road.
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